



Official Rules – Sherco x Motorex Contest (Updated Version)

Article 1 – Organizer

Sherco and Motorex are hosting a free giveaway with no purchase required, titled *Sherco x Motorex International Contest*.

Article 2 – Contest Duration

The contest will run from **December 8th, 2025 at 5:00 PM** to **December 24th, 2025 at 12:00 PM (noon)**.

Article 3 – Eligibility

The contest is open to individuals residing in one of the following countries or regions:
Europe, South America, Canada, Asia.

Only one entry per person is allowed. Multiple entries will result in disqualification.

Participants must be able to receive an international shipment and accept the customs and postal regulations of their country.

Article 4 – How to Enter

To participate, users must:

1. Follow **@sherco_racing_factory** and **@motorex_powersports**
2. Comment on the contest post and tag **2 friends**
3. Indicate their **country of residence**

Only one entry per person is allowed. Any incomplete or non-compliant entry will be considered invalid.

Article 5 – Prizes

A total of **30 prize packs** are available. Each pack contains:

- 1 Motorex cap
- 1 Helmet & Gear Care
- 1 Sherco modular scarf
- 1 Sherco cap

Prizes are non-exchangeable and cannot be redeemed for cash or any other compensation.

The Organizer will cover standard international shipping costs.

Any customs duties or import taxes are the sole responsibility of the winner.

Article 6 – Drawings & Winner Announcement

Three random draws will be conducted during December (10 winners per draw).

Winners' names will be announced in Instagram stories and in the comments.

The full list of winners will be published **no later than January 10th, 2026**.

Article 7 – Prize Delivery

Winners will be contacted via Instagram private message to obtain shipping details **no later than January 10th, 2026**.

The Organizer will cover standard international shipping costs.

Any customs duties or import taxes remain the responsibility of the winner.

Article 8 – Data Protection

Personal data collected for the contest will be used solely for managing participation and contacting the winners.

In accordance with applicable law, participants may request access to, rectification of, or deletion of their data by writing to: **information@sherco.com**

Article 9 – Liability

The Organizer reserves the right to modify, suspend, or cancel the contest without prior notice, particularly in cases of force majeure, without incurring liability.

Instagram is neither a partner nor a sponsor of this contest and cannot be held responsible for any dispute.

Article 10 – Acceptance of the Rules

Participation in the contest implies full acceptance of these official rules.



Règlement officiel – Jeu Concours Sherco x Motorex (version mise à jour)

Article 1 – Organisation

Sherco et Motorex organisent un jeu concours gratuit sans obligation d'achat, intitulé Sherco x Motorex International Contest.

Article 2 – Durée

Le jeu se déroule du **8 décembre 17h00 au 24 décembre 2025 12h00** inclus.

Article 3 – Conditions de participation

La participation est ouverte à toute personne résidant dans l'un des pays ou régions suivants :

Europe, Amérique du Sud, Canada, Asie.

Une seule participation par personne est autorisée. Toute participation multiple entraînera l'exclusion du participant.

La participation suppose que le participant soit en mesure de **recevoir le lot via une livraison internationale**, et accepte les conditions douanières et postales de son pays.

Article 4 – Modalités de participation

Pour participer, les utilisateurs doivent :

- 1) Suivre **@sherco_racing_factory** et **@motorex_powersports**
- 2) Commenter la publication du concours en identifiant **2 amis**
- 3) Indiquer leur **pays de résidence**

Une seule participation par personne est autorisée. Toute participation incomplète ou non conforme aux présentes sera invalidée.

Article 5 – Lots

30 packs sont mis en jeu. Chaque pack contient :

- 1 casquette Motorex
- 1 Helmet & Gear Care
- 1 foulard modulaire Sherco
- 1 casquette Sherco

La dotation est non échangeable et ne pourra donner lieu à aucune contrepartie en espèces.

L'Organisateur prendra en charge les **frais de livraison standard à l'international**.

Les éventuels frais de douane ou taxes d'importation restent à la charge du gagnant.

Article 6 – Tirages au sort & annonce des gagnants

Trois tirages au sort seront effectués pendant le mois de décembre (10 gagnants par tirage).

Les noms des gagnants seront annoncés dans les stories et dans les commentaires.

La liste complète des gagnants sera publiée **au plus tard le 10 janvier 2026**.

Article 7 – Livraison des lots

Les gagnants seront contactés par message privé Instagram afin d'obtenir les informations nécessaires à l'expédition, au plus tard le 10 janvier 2026.

L'Organisateur prendra en charge les **frais de livraison standard à l'international**.

Les éventuels frais de douane ou taxes d'importation restent à la charge du gagnant.

Article 8 – Protection des données

Les données personnelles collectées dans le cadre du jeu sont destinées uniquement à la gestion des participations et à la prise de contact avec le gagnant.

Conformément à la législation en vigueur, chaque participant dispose d'un droit d'accès, de rectification ou de suppression en écrivant à : **information@sherco.com**

Article 9 – Responsabilité

L'Organisateur se réserve le droit de modifier, suspendre ou annuler le jeu sans préavis, notamment en cas de force majeure, sans que sa responsabilité ne puisse être engagée.

Instagram n'est ni partenaire ni sponsor du jeu, et ne saurait être tenu responsable en cas de litige.

Article 10 – Acceptation du règlement

La participation au concours implique l'acceptation sans réserve du présent règlement.
